
Boško Tomić 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih odnosa 

BiH – „Šta Ministarstvo vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH preduzima i šta će 

preduzeti, naravno u saradnji s drugim nadležnim institucijama, prvenstveno u svijetlu 

provođenja sporazuma CEFTA i Odluke o zaštiti domaće proizvodnje od prekomjernog 

uvoza, kako bi se ova pokrivenost uvoza izvozom od 19% popravila i adekvatno kontrolirao 

uvoz svih vrsta pića u BiH, s ciljem zaštite i podrške domaćih proizvođača?“ 

 


